

5D4N

胡志明 / 美奈 / 大叻 / 芽庄 / 珍珠岛公园 HO CHI MINH / MUI NE / **DALAT / NHA TRANG / VINWONDERS**

Penang THo Chi Minh

Tour Code: PVH-2









VinWonders

行程次序,以当地旅社安排为准。 Sequences of Itinerary are subject to local arrangement.



TOURIST ATTRACTIONS:

The White and Yellow Sand Dunes - One of the few desert areas

in Southeast Asia, feature stunning expanses of dunes and sand.

Unlike traditional deserts, you won't find camels here; instead, shepherds guide cows through the sandy terrain. A particularly striking

aspect of the area is a small lagoon adorned with lotus flowers.

Alongside the lake, a small pine forest adds a refreshing coolness to the

Hydrangea Flower Graden - One of the hottest destination, an ideal place to enjoy the scenery, take a photo check-in. Hydrangeas are

Datanla Waterfall - A picturesque waterfall situated in the heart of

Prenn Pass it offers a serene encounter with wild nature, provides the opportunity to experience the thrill of riding an alpine coaster through

the enchanting pine forest and vibrant flower landscapes. A romantic

Linh Phuoc Pagoda - Stands as one of the most renowned pagodas

in Da Lat. This uniquely designed pagoda showcases intricate carvings

of porcelains and impressive structures, holding numerous records

within Vietnam and internationally. Construction of Linh Phuoc Pagoda

began in 1949 and was completed a year later after undergoing

Dalat Railway Station - Once served as a gateway to the captivating city of Dalat. It now stands as a testament to Vietnam's

The Stone Church - Commonly known as Nha Trang Cathedral,

serves as the principal church for the Catholic Diocese of Nha Trang in

central Vietnam. Established in 1886 by French missionaries, this

Ponagar Tower Temple - A Cham temple tower founded sometime

before 781 and located in the medieval principality of Kauthara, near

Vinwonders - Designed as an independent but interconnected and

harmonious system alongside the Vinpearl Nha Trang travel and resort

and dreamy scene that adds to the allure of this natural gem.

extensive restoration and construction efforts.

cathedral has been a cornerstone of the local parish.

colonial past and enduring heritage.

NHA TRANG

system.

special flowers when they can bloom all year without stopping signs.

air, creating a unique oasis in the midst of the hot Asian desert.

MIU NE

DALAT



SCHEDULE

PENANG 🛪 HO CHI MINH MUI NE

- ☑ Upon arrival, meet and greet with local tour guide
- ☑ Mui Ne

MUI NE 🖨 DA LAT

(B/L/D)

- ☑ White & Yellow Sand Dunes *include Jeepcar 20 minutes (6 pax sharing one Jeep with one driver)
- ☑ Doha Café

DA LAT 🖨 NHA TRANG

- ☑ Datanla Waterfall (included alpine coaster)
- ☑ Dalat Hydrangea Garden
- ☑ Linh Phuoc Pagoda
- ☑ Da Lat Railway Station

NHA TRANG 🏛 **VINWONDERS**

(B/L/D)

- ☑ Ponagar Tower Temple
- ☑ Tram Huong Tower
- ☑ VinWonders
 - *by taking a speed boat over to the island

NHA TRANG 🛪 D5 PENANG

Airport for departure



modern Nha Trang in Vietnam.

HOTEL OR SIMILAR (4 NIGHTS)

- √ Nha Trang Florida Nha Trang or similar
- √ Dalat Sandals Camellia or similar

x2 Nights x1 Night

x1 Night

✓ Mui Ne Muong Thanh Muine or similar

4 Breakfasts / 3 Lunches / 4 Dinners





精简行程

<mark>第一天</mark> 槟城 胡志明市 🖨 梅奈 🛛 _(晚)

- ☑ 抵达后,与当地导游会面
- ☑ 梅奈

第二天 梅奈 🔒 大叻

(早/午/晚)

- ☑ 白与黄沙丘*包括20分钟吉普车行程(6人共用一辆吉普,带一名司机)
- ☑ 春香湖
- ☑ Doha Café

第三天 大叻 🖨 芽庄

(早/午/晚)

- ☑ **达坦拉瀑布** (包括高山滑车)
- ☑ 大叻绣球花园
- ☑ 灵福寺
- ☑ 大叻火车站

第四天 芽庄珍珠岛公园

(早/午/晚)

- ☑ 石教堂
- ☑ 占婆塔寺
- ☑ 沉香塔
- ☑ 探索珍珠岛公园
 - *乘坐快艇前往芽庄著名的珍珠游乐园

第五天

芽庄 术 吉隆坡

(早)

☑ 自由活动至送往机场

观光景点:

梅奈

◆ 白沙丘和黄沙丘 - 是东南亚少数几个沙漠地区之一,拥有令人惊叹的沙丘和沙漠景观。与传统沙漠不同,这里没有骆驼;相反,牧人引导牛穿越沙漠地带。该地区一个特别引人注目的地方是一个有莲花装饰的小型泻湖。在湖边,一片小松树林为空气增添了一丝清凉,为这个亚洲炎热的沙漠中的独特绿洲增色。

大叻

- ◆ **绣球花园** 是最热门的旅游胜地之一,是欣赏风景、拍照打卡的理想场所。绣球花是特殊的花卉,它们可以全年不间断地开放,成为一道美丽的风景。
- ◆ 这坦拉瀑布 是位于彭恩山口中心的一处风景如画的瀑布,提供与野生自然亲密接触的机会,还可以体验乘坐高山滑车穿越迷人的松树林和充满活力的花海。这是一个浪漫而梦幻的场景,为这个自然宝石增色不少。
- ★ 大叻火车站 曾经是通往迷人的大叻市的门户。如今,它是越南殖民时期和持久传统遗产的见证。

芽庄

- ◆ **石教堂** 通常被称为芽庄大教堂,是越南中部芽庄教区的主教座堂。这座大教堂于1886年由法国传教士创建,一直是当地教区的中流砥柱。
- ◆ **占婆塔寺** 是占婆文明的一座寺庙塔楼,创建于公元781年前,位于越南现代芽庄附近的中世纪的考塔拉亲王国。
- ◆ 珍珠游乐园 被设计为一个独立但相互连接和和谐的系统,与Vinpearl 芽庄旅游和度假系统相辅相成。

√ 4早餐/3午餐/4晚餐

 $\star\star\star\star\star\star\star\star$

入住酒店(4晚)

✓ 芽庄佛罗里达酒店或同级

x2晚

✓ 大叻山茶花酒店或同级

x1晚

✓ 美奈孟青假日酒店或同级

x1晚

免责声明:由于新冠肺炎疫情旅行限制当地/ 宗教节日,公众假期, 天气状况,交通等情况,自然灾害,必要时黄金旅程保留对行程进行适当调整(调整景点游览顺序)以确保行程顺利进行,会或否事先通知。

General Information

· 胡志明 HO CHI MINH ·

货币 Currency	Vietnamese Dong - VND 越南盾 - VND	信用卡 Credit Card	* Major credi	叫 , 以延长你的信用卡额度 it cards such as Visa and Master stly widely used.
货币兑换率 Exchange Rate	1000 VND = MYR 0.18	拨号代码 Dial Code	Vietnam	: +84
\$ £ €	1000 越南盾= 马币 0.18 *Subject to currency of the day**以当天汇率为准*		越南	: +84
电压 Voltage	Voltage - almost always 220 V 电压 - 220 伏特	插座 Power Socket		两脚扁型插头 / 2 flat blade pin 两个圆脚插头 / 2 round pin
时差 Time Different	Vietnam (Ho Chi Minh) - Malaysia is 1 hour ahead of Hanoi 越南 (胡志明) 标准时差慢 马来西亚 时间1小时	行李托运 Luggage Allowance	Check in Luggage: 20 kg Each guest is allowed one piece of cabin baggage AND 1 laptop bag OR 1 handbag on-board. The main cabin baggage shall not exceed 56cm x 36cm x 23cm and does not weigh more than 7kg. 每人只限携带一件不超过7公斤的手提行李上机,以及托运行李不超过20公斤	
气候 Weather	□ Summer 夏季 1月 – 12月 Jan to Dec 18℃ - 35℃			*Subject to weather of the day* *以当 天天气 报告为准*
飞机型号 Aircraft Type	A320			
Departure Da	ate:	Flight:		
出发日期: Tour Fare:		航班行程: Airport Tax & Fuel Surcharge:		
团费:		机场税及燃油附加费:		
Tipping: 小费:		Agent Collection 旅行社代收费:	Fee:	
Visa: 签证:		Travel Insurance: 旅行保险:		
		TOTAL: 总数:		
	GD Partner:			